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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

25. 5. 2022, Klub Orlík

zápis provedl: Tomáš Pícha

začátek zasedání: 19:09

1. Schválení programu schůze

Dvořáková I..:
Uvádí původní program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu  (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

6. Ekonomická činnost klubu eFDrive UZEL 2022 (vede Pavel Mašinda, typ: hlasování, čas: 10 min)

7. Schválení ekonomické činnosti - Klub Čajovna - Dýmky na Kopci (vede: R. Netík, typ: hlasování,

čas: 10 min)

8. Schválení výdajů na PR SU ČVUT (vede: I Dvořáková, typ: hlasování, čas: 10 min)

9. Schválení ekonomické činnosti na akci Letní ples SU ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování,

čas: 15 min)

10. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

11. Konflikt na Ukrajině (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

11. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021 (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
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N.1. TPPPPPPPP (vede: I. Dvořáková, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

1. Schválení programu zasedání (vede: I.Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Dvořáková I.:

Po debatě kterou měla s Jožem Šebákem o rozpočtu navrhuje vyškrtnout z bod 8. Schválení výdajů

na PR SU ČVUT. Výdaje na PR se zatím uhradí z fondu Prezidenta.

Nový program zasedání:

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu  (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

6. Ekonomická činnost klubu eFDrive UZEL 2022 (vede Pavel Mašinda, typ: hlasování, čas: 10 min)

7. Schválení ekonomické činnosti - Klub Čajovna - Dýmky na Kopci (vede: R. Netík, typ: hlasování,

čas: 10 min)

8. Schválení ekonomické činnosti na akci Letní ples SU ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování,

čas: 15 min)

9. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

10. Konflikt na Ukrajině (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

Novotný L.:

Ptá se proč je problém schválit novou kapitolu rozpočtu.
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Dvořáková I.:

Uvádí, že u probíraného PR by se schvalovala pouze polovina kapitoly. Navíc když v lednu byl

predikován rozpočet, tak nebyly známé odvody klubů. Nyní již známe jsou. Na červnovém

parlamentu staví nový přesnější rozpočet.

Usnesení 2022-05-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference

Parlamentu dne 25. 5. 2022 ve 19:15

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Šulc V.):

Dorazí později.

Později bylo uvedeno, že hlavní činnost klubu se týká záležitostí spojených s Ukrajinou a informace

budou diskutovány v příslušném bodě.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Na Podolí byly Mezi bloky, historicky po 6 letech nepršelo. Byly stížnosti okolí, které kritizovaly styl

hrané hudby. Policajti nepřijeli. Při rozhovoru ve VIP ředitel Vodička povolil čištění požární nádrže a

navrhuje afterparty v menza na příští rok. Byly vyhlášeny volby na správce služeb. Bude Fuck up

night 1. 6.

Buben:

Novotný L.:

S Bubnem to vypadá tak, že se staví. Probíhá výběrko na nábytek. SÚZ si myslí, že otevře, ale

neotevře. Problémy co byly před začátkem rekonstrukce stále probíhají.

Sincoolka (Čáp M.):

Dělali se doplňovací volby na zástupce klubu. Pořádali grilovačku s nadprůměrnou účastí, přišlo 25

lidí. Dále dělali beerpong a společně organizují hokejové večery. V plánu jsou další akce.
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Orlík (Hemerka F.):

Od posledně se toho moc nezměnilo. Mají málo aktivních členů. Mají nové aktivní členy, doufají, že

se to rozjede. Mají člověka, co se bude starat o sociální sítě.

Fakultní klub BION (Verbovský M.):

Proběhl Kladenský majáles. Finančně to vyšlo dobře a počasí se vydařilo. Dorazil i pan děkan. Běží

přípravy seznamovacích kurzů. Dále uvádí historické souvislosti a zve na charitativní běh mezi

Kladnem a Lidicemi.

AVC ČVUT (Skořepa O..):

V AVC to aktuálně trochu spí. Není dostatek nováčků a aktivních. Chtějí na tom pracovat.

eFDrive (P. Mašinda):

Mají opačný problém, mají tolik nováčků, že se jim nevejdou do klubovny. Probíhají tam také

hokejové večery. Začali připravovat seznamovák a jeli na malý seznamovák se seznámit v rámci

organizačního týmu.

BEST (Obermajerova L.):

Uvádí věci, které se staly i před posledním zasedáním Parlementu. Měli mezinarodní akce, pár lidí

vyjelo na setkání různých poboček. Nejvíce se zaměřili na setkání celého BESTu kde se jim podařilo

znovu získat status plnohodnotného člena mezinárodního BESTu. Měli řadu interních komunitních

akcí jako turnaj ve fotmálbu a další. Děkuje ISC a IAESTE za pozvání na International day. Měli UnIT

- programátorskou soutěž a veletrh. Měli akce pro nováčky k jejich zaintegrování. Omlouvá se, že

se kvůli tomu nemohli účastnit FInále Meziklubovek. Dne 13.5. jsme měli společnou oslavu jejich

opět získaného statutu člena mezinárodního BESTu. Mají vyhlášeny volby do predstavenstva.

Vytváří koncept akcí na příští rok a na léto.

FIT++ (Lysenko D.):

Příští čtvrtek bude FIT Párty. Zve ostatní aby dorazili Společně se SPA provádí komunitní hudební

večery s hraním na hudební nástroje.
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ISC (Marek F.):

V ISC proběhlo pár menších akcí. Proběhly Culture eveningy. Proběhla závěrečná párty na lodi. A

závěrečná grilovačka pro zahraniční studenty. V červnu proběhne závěrečná grilovačka pro aktivní.

Klub Čajovna (Netik R.):

Mají zkouškový režim. Plánují Dýmky na kopci a společnou vodu s aktivními.

zaČVUTění (Prášil J.):

Intenzivne chystají seznamovák. Na příštím Parlamentu podají ekonomickou činnost. V pátek je

čeká historicky první schůze představenstva.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Dne 27. 4. měli poslední zasedání. Měl jim dorazit audit od PR ČVUT, ale nedorazil. Došlo ke

schválení scénáře ubytování na kolejích. Pro SÚZ prý byly poslední 2 roky ekonomicky náročné,

takže bude debata o zvyšování kolejného. Byl vydán nový příkaz rektora, který se týká války na

Ukrajině. Týká se pouze studentů. Učitelů se to netýká.

Pan rektor s paní prorektorkou byli v Izraeli a diskutovali spolupráci s místní univerzitou. Dále byl

pan rektor požádán ministrem školství o možnost podpory ukrajinských studentů na dálku,

distančním učením. Dále schválili metodiku přerozdělování peněz a schválili změny zkušebního

řádu pro studenty v souvislosti s vydaným příkazem rektora. Děkani teď mají 10 dní na to, aby

rozhodli který program je u nich krizový.

4. Info z Centrály (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Dvořáková I.:

Řeší se rozpočet Centrály,dále červnový ples, na který všechny zve.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 5



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Novotný L.:

Navržené singly v rámci ubytování byly z většiny odsouhlaseny. Řeší se ubytovávání a rozšiřování

kapacit. Doufám, že nebudou slibovány věci, které není možné dodržet a které by mohly poškodit

studenty. Zmiňuje příklad s prosbami ukrajinských občanů o ubytování dalších jejich známých na

kolejích ČVUT.

Andrýsek M.:

Vyhlasili se volby do Krestanskeho klubu. Po volbách by měli být odpozastaveni.

Dvořáková I.:

Stále shání 2 členy do Kontrolní komise, Vláďa Šulc prý má na Strahově nějaké navrhované lidi.

Bylo by fajn, aby KK nebyla cela Strahovská.

Probíhá debata o tom jaké jsou povinnosti KK.

Novotný L.:

Za projekty se odehrály Meziklubové hry, které vyhrálo Pod-O-Lee.

Diskutuje se o tom, kam se ztratila vlajka Bubnu.

Zítra v menze na Podolí proběhne schůzka s Klubem investorů. Ovlivní to budoucí spolupráci a

doporučuje, aby se delegáti přišli podívat a udělali si vlastní názor.

Dvořáková I.:

Skončil Souboj fakult, zakončený klasicky Dračími loděmi. Ne všechny sporty byly naplněny. Prosí

o vyplnění ankety s výběrem sportu.

5. Schválení zápisů  (vede: I.Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

Probíhá diskuze ohledně připomínek v zápisu.

Usnesení 2022-05-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 21. 4. 2022 zaslaného do konference Parlamentu dne 25. 5. 2022 v

19:56.

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato
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6. Ekonomická činnost klubu eFDrive UZEL 2022 (vede Pavel Mašinda, typ:

hlasování, čas: 10 min)

Mašinda P.:

Jako každý rok organizují seznamovák Fakulty dopravní s názvem Uzel. Měl by to být víkend před

začátkem školy 15. - 18. 9. Mělo by to být na 3 noci. V rekreačním areálu Garnataurus jako

poslední 4 roky. Počítají se 100 účastníky a dalšími organizátory a hosty. Cenu jsme stanovili na

2990. Prezentuje ekonomickou činnosti a prosí o její schválení.

Dvořáková I.:

Upozorňuje, že není uvedeno zda cena je v DPH nebo bez.

Mašinda P.:

Uvádí, že to je včetně DPH.

Dále se diskutuje termín ukončení EČ, který chybí. Dále se diskutuje finanční rezerva a počet účastníků.

Pavel Mašinda zašle opravenou verzi doplněnou o datum a DPH do konference.

Usnesení 2022-05-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu eFDRive

na akci UZEL 2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 25. 5. 2022 ve 20:13.

OHP: 12; 10:0:2 – Usnesení bylo přijato

7. Schválení ekonomické činnosti - Klub Čajovna - Dýmky na Kopci (vede:

R. Netík, typ: hlasování, čas: 10 min)

Netík R.:

Prezentuje akci Dýmky na kopci, která se bude konat 20. 8. a prosí o schválení ekonomické

činnosti.

Dvořáková I.:

Doporučuje, že je vhodné uvádět vyrovnaný rozpočet akce.
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Usnesení 2022-05-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Čajovna na

akci Dýmky na kopci 2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 21. 5. 2022.

OHP: 12; 10:0:2 – Usnesení bylo přijato

8. Schválení ekonomické činnosti na akci Letní ples SU ČVUT (vede: I.

Dvořáková, typ: hlasování, čas: 15 min)

Dvořáková I.:

Prezentuje akci, uvádí, že se vybral letní termín převážně kvůli obavám z covidu. Akce se bude

konat 28. června. Všechny zve. Ladí se program. Bude ve květinovém tématu. Zkouší se nová

ticketingová platforma Went. Lístek bude za 200 Kč. EČ končí k 1. září. Dále prezentuje rozpočet.

Diskutuje se o typografii a uspořádání dokumentu.

Diskutuje se o dámské zóně a o jejích benefitech pro pány.

Hemerka F.:

Uvádí, že dámská zóna je ve výsledku dětský koutek.

Novotný L.:

Ptá se, proč se nepoužívá GoOut ale Went.

Dvořáková I.:

Uvádí, že to chtěla vyzkoušet a goout bere 8 % a went jenom 4 %.

Novotný L.:

Uvádí, že se jim podařilo domluvit i 0 %.

Diskutuje se o podmínkách OSA. Lukáš Novotný uvádí, že je vždy lepší nahlásit, neboť se jinak účtuje i

penále.

Usnesení 2022-05-05:
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Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály SU ČVUT na

akci Letní ples SU ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne 23. 5. 2022.

12; 11:0:1

9. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: I.Dvořáková, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Dvořáková I.:

Uvádí, že od posledně se nic nezměnilo. Pan prorektor Holý stále nereaguje a teď je dokonce na

dovolené. Prosí senát o pomoc s oslovením.

Váňa O.:

Uvádí, že jej dnes viděl a čekal, že ho SU ČVUT osloví dříve, neboť by mohl dříve reagovat a pomoci.

Na posledním zasedání Parlamentu nebyl o pomoc požádán.

Diskutuje se o situaci a Ondra Váňa souhlasí, že pomůže s oslovením pana prorektora.

10.  Konflikt na Ukrajině (vede: I.Dvořáková, typ: diskuze, čas:dle potřeby)

Šulc V.:

Včera ukončili přijímání v rámci sbírky na Ukrajinu. Stále shánějí auta proto, aby převezli sbírku do

některých center. Je potvrzeno, že Ukrajinci budou přestěhovány na bloky 2 a 3 a to i z Podolí. Tato

situace bude minimálně přes léto. Během semestru je předpoklad, že zůstanou na Strahově i

během akademického roku.

Dvořáková I.:

Ptá se, jak to bude s nově příchozími studenty.

Šulc V.:

Zmiňuje, že studenti budou umisťováni jinam.

Probíhá diskuze kolem termínu otevření Bubenečské koleje. Pravděpodobně bude chybět 300 míst v

rámci Bubenečské koleje s kterými ČVUT sice počítá, ale pravděpodobně nebudou k dispozici. Tedy

pravděpodobně nedojde k ubytování všech studentů, kteří o to požádají.
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Váňa O.:

Zmiňuje, že byl vydán nový příkaz rektora pro přijímání studentů z Ruska a Běloruska. Je to

obsáhlé. Jak již zmiňoval, děkani mají 10 dní na to, aby určili kritické programy a zvážili možnost

přestupu studentů na jiný studijní program. Není tam uvedeno přímo rušení studia, ale spíše

přerušení studia. Proto se i měnil studijní plán, aby to bylo možné. Začalo to platit od pondělí. Mělo

by být omezeno i přijímání studentů. Vše je podloženo nařízeními České vlády a není to, že by si to

rektor vycucal z prstu.

Surnin O.:

Ptá se, jaký je rozdíl mezi přerušením a zrušením studia.

Váňa O. a Novotný L.:

Uvádí, že při přerušení studia se pozastaví aktuální stav studia a je možné v tomto stavu později

pokračovat. Při zrušení se nastupuje při opětovném studia znovu do prváku. V obou případech

nejsi student.

Surnin O.:

Ptá se, co když fakulta nebude mít žádný možný program, který by by nebyl kritický.

Novotný L.:

Prý se zvažuje vytvoření individuálních studijních programů, který by se měl vyhnout kritickým

předmětům a informacím a mělo by být možné i odstátnicovat.

Dále se ptá, jak to bude s doporučeními od SU ČVUT, pokud členové SU ČVUT z Ruska a Běloruska

budou chtít , aby je SU ČVUT podpořila.

DIskutuje se o tom, jakou formou by se SU ČVUT měla zaručit za studenty. Po diskuzi se dochází k

závěru, že se to vždy musí probrat  s Prezidnetkou a Předsedou klubu.

Novotný L.:

Navrhuje se zeptat děkanů, co je pro ně validní informace od studnetské organizace.
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Obermajerová L.:

Zmiňuje, že mají dva Ruské studenty v Představenstvu.

Dvořáková I.:

Uvádí, že situaci společně zváží a vyřeší.

Diskutuje se o vízech pro studenty a nastavených podmínkách v ČR.

11. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021 (vede: R. Kondáč, typ:

diskuze, čas: dle potřeby)

Dvořáková I.:

Ptá se, zda někdo chce prezentovat výroční zprávu.

Nikdo nereaguje.

N. Různé (vede: I.Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

Stěhování prorektorů do Betlémské kaple:

Váňa O:

Uvádí, že již někteří prorektoři přestěhovali své pracoviště do Betlémské kaple.

Dokument o změně členských příspěvků:

Dvořáková I.:

Uvádí, že již má vyjádření od Strahova. Bude se snažit, aby na červnovém Parlamentu došlo ke

změně členských příspěvků.

Šulc V.:

Většina Představenstva SH se vyjádřila pozitivně o navýšení členských příspěvků o 100 Kč

základní a o 100 Kč na síťové a o změně názvu síťového členství, ale vyjádřili se proti sloučení

těchto členství.

Diskutuje se o důvodech tohoto vyjádření Představenstva. Proti sloučení je Představenstvo převážně

kvůli tomu, že by to omezilo možnosti práce s tímto členstvím..

Konec zasedání:  21:24.
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